



# BRAÅS GOLF

**Dokumenttyp:** Styrelsemöte

**Informationsnivå:**

Styrelse, Sektionsansvariga, Projektgrupp

**Datum:** 2024-04-28

**Tid:** 18:00-20:00

**Plats:** Klubbstugan

Styrelsemöte: Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Evert Carlsson, Sonny Larsson, Andreas Broström, Jerry Skoglund och Fredric Skarenberg.

## Agenda

### 1. Mötets öppnande

### 2. Val av justerare och sekreterare

Sekreterare Sonny Larsson och justerare Jerry Skoglund

### 3. Godkännande av agendan

Godkändes

### 4. Föregående mötesprotokoll (godkännande)

Godkändes

### 5. Styrelse

#### I. Projekt mountainbike

- Stefan Stolpe jobbar på löpande räkning och inte kontrakt.
- Planen för Blå leden är att 2/3 blir maskingrävd led och 1/3 blir naturstig.

#### II. Säker förening

- Andra mötet av fyra för 2024 genomfördes Onsdag 24/4 och handlade om barns rättigheter i föreningslivet.

#### III. Kläder till försäljning

- Kläder har kommit hem, men det är dåligt tryck av klubbemblemet på vissa av modellerna. Matilda kontaktar Lager 157 för reklamation.

#### IV. Sommarjobbare samt 3 extra äldre sommarjobbare

- 3 st äldre ansvariga är anställda.: Elias Ekstrand, Noel Jansson och Kevin Andersson
- Ang. sortiment till kiosken diskuteras det på projektmöte Onsdagar
- Johan S skickar ut info till sommarjobbarna vilka veckor de ska jobba och kallar till ett möte för samtliga i vecka 25.

#### V. Beslut om köp tidtagarutrustning

- Beslutades att köpa in tidtagarutrustning till cykelsektionen för träning och tävling. Pris ca 23'. Fredrik S sköter inköpet och vi får söka litet investeringsbidrag hos Växjö kommun i efterhand.

#### VI. Bingolotto

- Beslutades att beställa 200 bingolotter för 2024. Evert C beställer

#### VII. Tält

- Cykelsektionen önskar köpa in 2 st tält med Braås Golf-logga, Fredrik S har fått in en



# BRAÅS GOLF

offert på 24500:-+ moms.

Det ansågs något dyrt och Jerry S undersöker alternativ.

## VIII. Lägerverksamhet.

- Beslutades att ev. lägerverksamhet för cykelsektionen sker utanför semesterperioden vecka 28-33

## 6. Ekonomi

### I. Ekonomisk redovisning

- Under kontroll

### II. Övrigt

#### Hur mycket bidra med på cuper lag/person/ledare

- Beslutades att till Lag och cuper utgår ett bidrag på 800:-/ deltagare och år.  
För ledare vid cuper betalar föreningen.
- Beslutades att till individuella tävlingar (cykel) utgår ett bidrag på 800:- per deltagare/år

## 7. Innebandysektionen

### I. Sektionsinformation

- F12-14 är anmälda till seriespel 24/25
- Till nästa säsong finns det just nu inga ledare för F-P 15/16. Mats S har skickat ut information till föräldrarna om att det behövs minst 2 ledare om laget ska finnas kvar
- Tränings/halltider för ett ev. lag F15-17 är bokade

### II. Övrigt

## 8. Fotbollssektionen

### I. Sektionsinformation

Ingen info

### Övrigt

#### Träningsgrupp

- Finns intresse via Erik Varde att starta en träningsgrupp och träna en gång/vecka. Johan S stämmer av med Erik vilken veckodag som är lämplig.

## 9. Sponsring

- I. Bilda en sponsergrupp

## 10. Friidrottssektionen

### I. Sektionsinformation

- Det finns inga anmälningar av deltagare, så det beslutades att sektionen är vilande tills vidare.

### II. Övrigt

## 11. Cykelsektionen

### I. Sektionsinformation

- . Träningen är igång och det är stort intresse.  
Deltagarna är 7-14 år och är indelade i 2 grupper.
- Tävlingskläder ska köpas in, dessa skall vara i Braås Golf:s klubbfärger.



## II. Övrigt

### 12. Racketsektionen

#### I. Sektionsinformation

- Div. material är inköpt: Bollkorgar, bollar etc
- Andreas håller på att undersöka inköp av vindskydd till tennisbanan.
- Andreas tillsammans med Olaf undersöker intresset för deltagande i träningsgrupp för tennis.

#### II. Övrigt

### 13. Anläggning (ar)

#### I. Sektionsinformation

- Arbetsdag är planerad 1/5 10:00, fokus är att få klart läktaren vid Pumptracken.

#### II. Övrigt

### 14. Aktiviteter

#### I. Ledarutbildning (Mats Hedin) datum för detta (inga matcher o.d)

Johan S stämmer av tid med Mats Hedin

#### II. Blodomloppet

### 15. Övriga frågor

**Mötets avslutande:** Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat intresse

**Sekreterare för mötet**

**Justerare**

.....

.....

Sonny Larsson

Jerry Skoglund

**Ordförande** .....

Johan Schwab